
 
ΙΝ.15          28 Δεκεμβρίου 2006 
 
 
κ.  Γεώργιο Κωμοδρόμο 
Ανώτερο Λειτουργό Ηλεκτρονικών Επικοινωνιών 
Τμήμα Ηλεκτρονικών Επικοινωνιών 
286 Λεωφόρος Στροβόλου, 
Στρόβολος 
Λευκωσία 
 
 
 

ΘΕΣΕΙΣ  ΤΟΥ  ΡΙΚ  
ΣΤΟ  ΕΓΓΡΑΦΟ 

ΔΗΜΟΣΙΑΣ  ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ   
ΓΙΑ  ΤΟ  ΨΗΦΙΑΚΟ  ΜΕΡΙΣΜΑ 

HMEΡΟΜΗΝΙΑ:  24  Νοεμβρίου 2006 
 

 
 
 
Σας αποστέλλω τις θέσεις του ΡΙΚ σχετικά με την πιο πάνω Δημόσια Διαβούλευση. 
 
 
Είμαστε στη διάθεση σας για οποιεσδήποτε πρόσθετες πληροφορίες ή/και διευκρινίσεις. 
 
 
 
 
 
 
Με εκτίμηση 
 
 
 
Μάριος Μαυρίκιος 
Γενικός Διευθυντής 
 
 
 
 
ΓΜ/ΜΠ 
 
 
 
 
 
 
 



ΘΕΣΕΙΣ  ΤΟΥ  ΡΙΚ  
ΣΤΟ  ΕΓΓΡΑΦΟ 

ΔΗΜΟΣΙΑΣ  ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ   
ΓΙΑ  ΤΟ  ΨΗΦΙΑΚΟ  ΜΕΡΙΣΜΑ 

HMEΡΟΜΗΝΙΑ:  24  Νοεμβρίου 2006 
 
 

Ε1. Ποια πιστεύετε πρέπει να είναι η χρήση του ψηφιακού μερίσματος; 
 
Η χρήση του ψηφιακού μερίσματος θα πρέπει να έχει ως πρωταρχικό στόχο  τις 
ραδιοτηλεοπτικές υπηρεσίες.  Η χρήση του ψηφιακού μερίσματος θα πρέπει να γίνει με την 
πιο κάτω σειρά προτεραιότητας: 
 

α.  DVB-T   δ. Πανευρωπαϊκές Υπηρεσίες   
 β.  HDTV   ε.         Κοινωνία της Πληροφορικής 

γ.   DVB-H   στ. Άλλες υπηρεσίες 
 
 
E2. Τι υπηρεσίες θα σας ενδιέφερε να προσφέρετε και ποιες συχνότητες; 
 Παρακαλείσθε όπως αναφέρετε και τα τεχνικά χαρακτηριστικά τους. 
 
Το ΡΙΚ ενδιαφέρεται  για την ανάπτυξη της τηλεόρασης υψηλής ευκρίνειας (HDTV) 
 
 
 
Ε3. Πότε πιστεύετε ότι πρέπει το ψηφιακό μέρισμα να είναι διαθέσιμο για χρήση; 
 
To ψηφιακό μέρισμα θα είναι διαθέσιμο για χρήση μετά την ανάπτυξη όλων των 
ραδιοτηλεοπτικών υπηρεσιών και σίγουρα μετά το 2012 όταν θα τερματιστούν οι αναλογικές 
μεταδόσεις. 
 
 
 
 
E4. Ποιος πιστεύετε πρέπει να είναι ο τρόπος αδειοδότησης της χρήσης του ψηφιακού 
 μερίσματος (π.χ. πλειστηριασμός); 
 
 
 
    --------------------- - 
 
 
Ε5. Σχολιάστε οποιαδήποτε άλλη πτυχή του θέματος (για την οποία δε ζητούνται 
 συγκεκριμένα σχόλια) με τεκμηρίωση  των θέσεων σας.  
 
 
 
 
 
 


